
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 

 

ПРОТОКОЛ 

 

29 листопада 2022 року   м. Черкаси     № 32 

 

засідання постійної комісії з питань  

соціально-економічного розвитку,  

бюджету та фінансів 

 

 

Головуючий –Віштак І.А.* 

Секретар постійної комісії - Радченко С.В.* 

 

 

Присутні члени комісії: Вельбівець О.І., Братаніч В.А., Гайович В.Ю., 

Осадчий В.О., Погорілий В.Г., Савчук Г.К.,  

Ткаченко А.М., Яріш А.А* 

Відсутні члени комісії: Куліков В.В., Легойда С.М., Новицький І.В., Курбет Є.О., 

    Чен В. Є.* 

 

Список запрошених додається до протоколу (додаток 1) 

 

Порядок денний: 

1. Про погодження розпоряджень Черкаської обласної військової 

адміністрації: 

1.1.  Від 09.11.2022 № 459 «Про перерозподіл та розподіл видатків» 

1.2. Від 11.11.2022 № 471 «Про розподіл додаткової дотації з державного 

бюджету» 

1.3. Від 16.11.2022 № 475 «Про внесення змін до рішення Черкаської обласної 

ради від 21.12.2021 №10-12/VІІІ» 

1.4. Від 16.11.2022 № 476 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів» 

1.5. Від 16.11.2022 № 477 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» 

1.6. Від 16.11.2022 № 478 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів та 

внесення змін до Обсягу капітальних вкладень бюджету у розрізі 

інвестиційних проєктів у 2022 році» 

1.7. Від 16.11.2022 № 479 «Про внесення змін до розпорядження Черкаської 

обласної військової адміністрації від 13.10.2022 № 397» 
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1.8. Від 16.11.2022 № 480 «Про виділення коштів з резервного фонду» 

1.9. Від 16.11.2022 № 481 «Про виділення коштів з резервного фонду» 

1.10. Від 22.11.2022 № 494 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів» 

1.11. Від 22.11.2022 № 495 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» 

1.12. Від 24.11.2022 № 506 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету та 

внесення змін до Обсягу капітальних вкладень бюджету у розрізі 

інвестиційних проєктів у 2022 році» 

1.13. Від 25.11.2022 № 510 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» 

1.14. Від 25.11.2022 № 511 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» 

2. Звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за 9 місяців 2022 

року 

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 21.12.2021 № 10-12/VIII» 

4. Про обласну цільову Програму «Призовна дільниця» на 2023-2025 роки» 

5.  Про план роботи Черкаської обласної ради на 2023 рік 

 

Головуючий запитав, чи будуть зміни або доповнення до порядку денного. 

Вельбівець О.І. *поцікавився, чи включені в порядок денний звіти 

Управління охорони здоров’я та Управління у справах сім’ї, молоді та спорту 

Черкаської ОДА. 

* вніс пропозицію включити звіти до порядку денного. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» -10;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» – 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: порядок денний із змінами прийняти за основу і в цілому. 

1.1. СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

09.11.2022 № 459 «Про перерозподіл та розподіл видатків». 

* звернувся з проханням підтримати перерозподіл видатків шляхом 

зменшення залишків освітньої субвенції та перерозподілити поточну субвенцію 

на оплату праці. Пояснив, що потрібно зробити поточний ремонт споруд 

цивільного захисту в 11 закладах на суму 4327,0 тис грн, теплових мереж у 4 

закладах на суму 392,7 тис грн, систем водопостачання та водовідведення у 3 

закладах на суму 254,0 тис грн, даху котельні в 1 закладі на суму 60,0 тис грн, 

придбати сантехнічне обладнання та виконати монтаж власними силами в 1 

закладі на суму 100, тис грн, виконати оснащення споруд цивільного захисту 

(укриттів) шляхом придбання товарів та матеріалів у 5 закладах на суму 800,1 

тис грн, улаштування блискавкозахисту та заземлення (протипожежні заходи) в 

1 закладі на суму 300 тис грн, повірку лічильників комерційного обліку газу у 2 

закладах на суму 50,0 тис грн, придбання насосу для котельні КЗ «Золотоніська 

санаторна школа Черкаської обласної ради» на суму 70,7 тис грн, проведення 

капітального ремонту системи опалення у КЗ «Золотоніська спеціалізована 

школа Черкаської обласної ради» на суму    600,0 тис грн. Цим розпорядженням 
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виділено субвенцію територіальним громадам в сумі 8,4 млн грн на придбання 7 

шкільних автобусів на умовах співфінансування 50/50.  

ВИСТУПИЛИ: 

* поцікавився, яким чином здійснювався відбір територіальних громад, для 

яких в першу чергу будуть придбаватися автобуси. 

* відповів, що затверджуються видатки на придбання шкільних автобусів. 

Всі процедури будуть пройдені в цьому році, а закупка відбудеться в 

наступному. Пояснив, що керувалися Постановою Кабінету Міністрів України 

та надали можливість придбати автобуси тим громадам, які зробили запит на 

придбання шкільних автобусів на умовах співфінансування.  

Головуючий поставив на голосування погодження даного розпорядження. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» -     , «Утрималися» -     , «Не голосували» -     . 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації  від 

09.11.2022 № 459 «Про перерозподіл та розподіл видатків». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

09.11.2022 № 459 «Про перерозподіл та розподіл видатків» додається         

(додаток 2). 

Висновок додається (додаток 3). 

1.2. СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

11.11.2022 № 471 «Про розподіл додаткової дотації з державного бюджету». 

* пояснила, що з державного бюджету виділена додаткова дотація в сумі 

980 тис грн для надання компенсації закладам комунальної форми власності, 

закладам освіти державної форми власності, що передані на фінансування з 

місцевих бюджетів, закладам спільної власності територіальних громад області, 

що перебувають в управлінні обласних рад для покриття витрат за липень 2022 

року закладів, підприємств, установ та організацій державної комунальної 

власності, у приміщеннях яких в умовах воєнного стану на безоплатній основі 

розміщувалися тимчасово переміщені особи. Дотація виділена в повному обсязі 

до заявленої потреби. 

ВИСТУПИЛИ: 

* запитав, чи є запитання до доповідача та поставив на голосування про 

погодження даного розпорядження. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 1,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

11.11.2022 № 471 «Про розподіл додаткової дотації з державного бюджету». 
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Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 11.11.2022 

№ 471 «Про розподіл додаткової дотації з державного бюджету» додається 

(додаток 4). 

Висновок додається (додаток 5). 

1.3. . СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 475 «Про внесення змін до рішення Черкаської обласної ради від 

21.12.2021 №10-12/VІІІ». 

* додається (додаток 6). 

ВИСТУПИЛИ: 

* звернувся з проханням конкретизувати види ремонтних робіт 

автомобільних доріг та кількість необхідних коштів для їх проведення. 

* пояснив, що кошти потрібні на очистку доріг від снігу та посипання в 

зимовий період. Якщо кошти будуть не використанні за призначенням, їх 

використають на ямковий ремонт доріг. Пояснив розподіл коштів по категоріях. 

Головуючий поставив на голосування погодження даного розпорядження. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 475 «Про внесення змін до рішення Черкаської обласної ради від 

21.12.2021 №10-12/VІІІ». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 475 «Про внесення змін до рішення Черкаської обласної ради від 

21.12.2021 №10-12/VІІІ» додається (додаток 7). 

Висновок додається (додаток 8). 

1.4. . СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 476 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів». 
*. додається (додаток 9). 

ВИСТУПИЛИ: 

* повідомив, що 6 місяців назад до Черкаської обласної лікарні було 

завезено перинатальну швидку допомогу. До цього часу вона не поставлена на 

баланс, відповідно обласна лікарня недоотримує кошти з НСЗУ. Ще є інформація 

про недостачу ліжок для лікування поранених. Чи надходили пропозиції від 

обласної лікарні щодо збільшення кількості ліжок? Звернувся з проханням 

вияснити причини та доповісти на наступному засідання постійної комісії. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 
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погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 476 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 476 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів» додається 

(додаток 10). 

Висновок додається (додаток 11). 

1.5. СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 477 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

* звернувся з проханням у межах загального обсягу бюджетних 

призначень по Управлінню у справах сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації здійснити перерозподіл видатків на суму 672,3 тис грн з 

метою погашення кредиторської заборгованості за спожиту теплову енергію та 

забезпечення навчально-тренувального процесу в обласній дитячо-юнацькій 

спортивній школі «Олімпія». 

ВИСТУПИЛИ: 

*. звернувся з проханням звернути увагу на інші спортивні школи. 

Головуючий поставив дане розпорядження на голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 477 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 477 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» додається 

(додаток 12). 

Висновок додається (додаток 13). 

1.6. СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 
16.11.2022 № 478 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів та внесення змін до 

Обсягу капітальних вкладень бюджету у розрізі інвестиційних проєктів у 2022 

році». 

* повідомив, що за рахунок наданої субвенції з бюджету Уманської міської 

територіальної громади збільшуються призначення Департаменту будівництва 

облдержадміністрації на суму 2907,986 тис грн на об’єкт «Консервація 

незавершеного будівництвом об’єкта «Реконструкція Будинку культури за 

адресою: вул. Незалежності, 2 м. Умань Черкаської області». 

ВИСТУПИЛИ: 

 * запитав, з чим пов’язана консервація даного об’єкту, хто ініціатор та який 

етап будівництва, яке джерело фінансування. 

 * пояснив, консервація пов’язана з неодноразовими зверненнями депутата 

міської ради Яценка А.В. Уманська міська рада виділила кошти. Назвав основні 



6 

 

 

види робіт, які передбачені проєктом. Будівельна готовність становить 63 %. У 

суму на «Консервація незавершеного будівництвом об’єкта «Реконструкція 

Будинку культури» враховано ще виготовлення проєктно-кошторисної 

документації та отримання експертного звіту. Пояснив, що необхідно внести 

зміни до рішення Уманської міської ради та відповідно до розпорядження 

Черкаської ОВА. Потрібно змінити назву об’єкта «Консервація незавершеного 

будівництвом об’єкта «Реконструкція Будинку культури», зокрема на 

«Виготовлення проєктно-кошторисної документації та отримання експертного 

звіту». Є проєкт на реконструкцію, але відсутній на консервацію, хоча 

розробником проєктно-кошторисної документації є Уманська міська рада. 

 * висунув пропозицію щодо не голосування даного розпорядження та 

звернутися до Уманської міської ради конкретизувати в своєму рішенні 

виділення субвенції на консервацію та на виготовлення проєктно-кошторисної 

документації або ж прийняття рішення про консервацію даного об’єкта самою 

міською радою. 

 * запитав, чому не залучають до роботи архітектурне бюро. Вніс 

пропозицію залучати Управління містобудування та архітектури до участі у 

виготовленні проєктно-кошторисної документації. 

* підтримав пропозицію Радуцького О.Р. про проведення наради з 

представниками Управління містобудування та архітектури, архітектурного 

бюро. 

Головуючий поставив на голосування погодження даного розпорядження, 

наголосивши на тому, що якщо рішення не буде прийнято, врахувати пропозицію 

Вельбівця О.І. *. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 0,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 10,     «Не голосували» - 0. 

(рішення не прийнято) 

 Головуючий поставив на голосування пропозицію Вельбівця О.І. *про 

додаткове уточнення щодо розподілу суми, яка необхідна на консервацію 

об’єкта та виготовлення проєктно-кошторисної документації або самостійне 

рішення про консервацію об’єкта Уманською міською радою в межах своїх 

повноважень. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

 не погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації 

від 16.11.2022 № 478 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів та внесення змін 

до Обсягу капітальних вкладень бюджету у розмірі інвестиційних проєктів у 

2022 році» та підтримала пропозицію Вельбівця О.І. про додаткове уточнення 

щодо розподілу суми, яка необхідна на консервацію об’єкта та виготовлення 

проєктно-кошторисної документації або самостійне рішення про консервацію 

об’єкта Уманською міською радою в межах своїх повноважень. 
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Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 478 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів та внесення змін до 

Обсягу капітальних вкладень бюджету у розмірі інвестиційних проєктів у 2022 

році» додається (додаток 14). 

Висновок комісії додається (додаток 15). 

1.7. СЛУХАЛИ: 

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 479 «Про внесення змін до розпорядження Черкаської обласної 

військової * пояснив, що вносяться зміни з метою уточнення напрямків 

використання коштів у сумі 8,9 млн грн на поповнення регіонального 

матеріального резерву для запобігання і ліквідації наслідків надзвичайних 

ситуацій: придбання дизельних генераторів, теплових електричних гармат, 

комплектів засобів індивідуального захисту органів дихання, респіраторів 

протипилових, дозиметрів-радіометрів, комплектів одягу спеціального 

захисного І категорії, інформаційного табло для ведення радіаційного 

моніторингу, інтерактивної LCD панелі, ноутбуку, планшету, HDMI-кабелів, 

мережевих фільтрів.  

ВИСТУПИЛИ: 

 * запитав, чи враховано кошти на виготовлення проєктної документації на 

підключення дизельних генераторів та теплових гармат. 

* відповів, що не враховано. Зараз на меті є тільки придбання.  

* наголосив, що даним розпорядженням передбачалися кошти тільки на 

придбання. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 479 «Про внесення змін до розпорядження Черкаської обласної 

військової адміністрації від 13.10.2022 № 397». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 479 «Про внесення змін до розпорядження Черкаської обласної 

військової адміністрації від 13.10.2022 № 397» додається (додаток 16). 

Висновок додається (додаток 17). 

1.8. СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 480 «Про виділення коштів з резервного фонду». 

* пояснив, що виплати по інтернатних закладах через казначейську службу 

ставляться у відповідності до черговості, а закупівля м’якого інвентарю 

ставиться у третю чергу, яка майже не фінансується. Здійснено перерозподіл 

коштів на резервний фонд. Звернувся з проханням виділити з резервного фонду 

2 млн грн на придбання зимового одягу, взуття, іншого м’якого інвентарю для 

осіб, що перебувають у підвідомчих інтернатних закладах області. 

ВИСТУПИЛИ: 
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 * запропонував перейти до голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 480 «Про виділення коштів з резервного фонду». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 480 «Про виділення коштів з резервного фонду» додається 

(додаток 18). 

Висновок додається (додаток 19). 

1.9. СЛУХАЛИ:  

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 481 «Про виділення коштів з резервного фонду». 

* повідомив, що з резервного фонду виділяється 3 млн грн по Управлінню 

цивільного захисту населення облдержадміністрації на придбання ліжок 

польових розкладних для встановлення в місцях проживання внутрішньо 

переміщених осіб, пунктах незламності та місцях дислокації підрозділів ЗСУ * в 

кількості 1000 шт. 

ВИСТУПИЛИ: 

* поцікавився кількістю ліжок, яка потрібна для ЗСУ. 

* відповів, що для територіальної оборони потрібно близько 4000 тис 

ліжок. На сьогоднішній день заброньовані ліжка, але перевіряються, бо 

необхідно дотримуватися технічних умов. На перспективі є ще додатково 

замовити ліжка після їхньої перевірки. 

Головуючий запропонував перейти до голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 481 «Про виділення коштів з резервного фонду». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

16.11.2022 № 481 «Про виділення коштів з резервного фонду» додається 

(додаток 19). 

Висновок рішення додається (додаток 20). 

1.10. СЛУХАЛИ: 

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

22.11.2022 № 494 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів». 

* повідомив, що за рахунок субвенції з бюджету Звенигородської міської 

територіальної громади збільшуються призначення Департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації у сумі 600 тис грн для будинку-

інтернату для придбання генератора. 

ВИСТУПИЛИ: 
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* запитав чи є запитання до виступаючого та запропонував перейти до 

голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

22.11.2022 № 494 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

22.11.2022 № 494 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів» додається 

(додаток 22). 

Висновок рішення додається (додаток 23). 

1.11. СЛУХАЛИ: 

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

22.11.2022 № 495 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

* повідомив, що мова йде про перерозподіл видатків споживання 

загального фонду обласного бюджету для здійснення оплати поточного ремонту 

електромереж Обласного центру науково-технічної творчості учнівської молоді 

в сумі 130 тис грн, витрат за комунальні послуги по обласних позашкільних 

закладах освіти в сумі 70,7 тис грн, для забезпечення виплати стипендії учням 

професійної (професійно-технічної) освіти обласного підпорядкування в сумі 

880,2 тис грн. 

ВИСТУПИЛИ: 

* запитав, яка заборгованість по стипендії у Звенигородському 

професійному ліцеї. Вказав, що вони можуть самі погасити заборгованість бо 

мають земельний ресурс.  

* запитав куди знімається сума 594 тис грн. 

* пояснив, що це економія і її перерозподіляють на інші видатки. 

Головуючий запропонував перейти до голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 9,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

22.11.2022 № 495 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

20.10.2022 № 495 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» додається 

(додаток 24). 

Висновок рішення додається (додаток 25). 

1.12. СЛУХАЛИ: 

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

24.11.2022 № 506 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету та внесення 
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змін до Обсягу капітальних вкладень бюджету у розрізі інвестиційних проєктів 

у 2022 році». 

* пояснив, що мова йде про об’єкт «Обласний центр екстреної медичної 

допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної ради (корегування 

проєктно-кошторисної документації та отримання експертного звіту)». 

Кошторисна вартість проєкту станом на 2019 рік складала 59, 1 млн грн. Дозвіл 

отримано на виконання будівельних робіт в грудні 2019 року. Будівельна 

готовність об’єкта становить 10%. Загальне використання коштів по об’єкту 

станом на 01.01.2022 року (протягом 2026-2017 років) становить 3,964 млн грн. 

Це  кошти з державного фонду регіонального розвитку та обласного бюджету. 

Перерахував роботи, які виконані підрядною організацією. У зв’язку з 

визнанням договору недійсним, господарські відносини з підприємством ТОВ 

«БТК-ЛАД ПЛЮС» припинено та завершена процедура закупівлі із 

зменшенням договірної ціни. Також повідомив, що в 2020 році за рахунок 

обласного бюджету на об’єкт було передбачено кошти в сумі 450 тис грн на 

коригування проєктно-кошторисної документації та отримання експертного 

звіту. Для коригування проєктно-кошторисної документації було укладено 

угоду між Департаментом будівництва облдержадміністрації та ФОП Гула О.С. 

на суму 385, 961 тис грн. Виплачена сума в11,5 тис грн. Орієнтовна кошторисна 

вартість проєкту в цінах станом на 2020 рік становила 80 млн грн. Наразі проєкт 

на завершальній стадії коригування (перерахунок кошторису та приведення до 

змінених будівельних норм). Кошторисна вартість проєкту в цінах станом на 

2022 рік становить 130 млн грн. Для завершення робіт з коригування проєкту та 

отримання експертного звіту необхідно виділення коштів в сумі 494,5 тис грн. 

Наголосив, що рішенням Черкаської обласної ради від 21.12.2021 року «Про 

обласний бюджет на 2022 рік» головним розпорядником бюджетних коштів 

визначено державний фонд регіонального розвитку.  

ВИСТУПИЛИ: 

* запитав, як повинен в подальшому фінансуватися даний об’єкт. 

* звернувся з проханням підтримати дане розпорядження. Пояснив, що 

екстрена медична допомога знаходиться в приміщеннях міської ради. Наголосив, 

що якщо зараз не прийняти дане розпорядження, не можливо говорити про 

джерела фінансування даного об’єкта.  

 * пояснив, що зараз екстрена допомога орендує приміщення по всьому 

місту. Відсутній склад для ліків. Відсутня необхідна кількість диспетчерів через 

відсутність робочих місць.  

 * вказав, що приміщення диспетчерської не відповідає вимогам.  

 * пояснила, що зараз виділяються кошти на корегування проєктно-

кошторисної документації. В Законі «Про державний бюджет на 2023 рік» 

передбачено 2 млр грн на фінансування проєктів з державного фонду 

регіонального розвитку. Зараз планується 5 млн грн на даний проєкт із обласного 

бюджету. По Департаменту будівництва облдержадміністрації планується 

резерв в сумі 10 млн грн. Будуть залучатися кошти з територіальних громад. Цей 

об’єкт є пріоритетний і в Програмі соціального та економічного розвитку.  
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 Головуючий запропонував перейти до голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

24.11.2022 № 506 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету та внесення 

змін до Обсягу капітальних вкладень бюджету у розрізі інвестиційних проєктів 

у 2022 році». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

24.11.2022 № 506 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету та внесення 

змін до Обсягу капітальних вкладень бюджету у розрізі інвестиційних проєктів 

у 2022 році» додається (додаток 26). 

Висновок рішення додається (додаток 27). 

1.13. СЛУХАЛИ: 

* про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

25.11.2022 № 510 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

Пок*. повідомила, що в м. Черкаси функціонує КЗ «Черкаський обласний 

центр соціально-економічної реабілітації дітей Черкаської обласної ради». 

Даний заклад розрахований для цілодобового перебування дітей області, які 

потрапили в складні життєві обставини. Дане розпорядження дозволить 

здійснити перерозподіл видатків в межах загального обсягу бюджетних 

призначень передбачених службою у справах дітей  шляхом зменшення 100 тис 

грн споживання видатків загального фонду і відповідно збільшення видатків 

загального фонду. Цей перерозподіл дасть можливість придбати закладу 

бензиновий генератор. 

ВИСТУПИЛИ: 

Віштак І.А. запитав, чи є запитання до доповідача та поставив дане 

розпорядження голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

25.11.2022 № 510 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

25.11.2022 № 510 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» додається 

(додаток 28). 

Висновок рішення додається (додаток 29). 

1.14. СЛУХАЛИ: 

*. про розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

25.11.2022 № 511 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

Виступ Уманець А.С. * додається (додаток 30). 

ВИСТУПИЛИ: 
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 * поцікавився про видатки для КЗ «База спеціального медичного 

постачання», чи є вони капітальними. Що буде з коштами у випадку, коли 

обладнання не буде придбано?  

 * пояснила, що по можливості придбають дизельні генератори, важко 

підйомники та холодильні камери. Це першочергова задача. Інакше кошти 

повернуться до бюджету. 

Головуючий запропонував перейти до голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

25.11.2022 № 511 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету». 

Розпорядження Черкаської обласної військової адміністрації від 

25.11.2022 № 511 «Про перерозподіл видатків обласного бюджету» додається 

(додаток 31). 

Висновок рішення додається (додаток 32). 

2. СЛУХАЛИ: 

*. про виконання обласного бюджету Черкаської області за 9 місяців 2022 

року. 

Виступ Митюк Т.С. * додається (додаток 33). 

ВИСТУПИЛИ: 

 * запитав, яка сума видатків для ремонту доріг комунальної власності по 

кожній територіальній громаді, виходячи з наявного ресурсу за погодженням 

обласної державної адміністрації. В м. Лисянка наявна державна субвенція на 

капітальний ремонт вулиці імені Олега Коваля, який загинув в АТО, яка не 

погоджена з ОДА. Скільки спец коштів не використано по головних 

розпорядниках? Чи зменшилися планові видатки у порівнянні до минулого року, 

який ресурс наявний? 

 * пояснив, що розпорядження по комунальних дорогах органів місцевого 

самоврядування формує Департамент будівництва Черкаської ОДА. Всі 

пропозиції на Департамент будівництва подають органи місцевого 

самоврядування.  

 * повідомила, що в цьому році за рахунок перерозподілу між головними 

розпорядниками було не розподілено коштів в межах 50 млн грн станом на 

кінець листопада 2022 року. 

 Головуючий запитав, чи є запитання до доповідача та поставив дане 

розпорядження на голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за 9 місяців 

взяти до відома. 
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Звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за 9 місяців 

додається (додаток 34). 

Висновок рішення додається (додаток 35). 

3. СЛУХАЛИ: 

* про внесення змін до рішення обласної ради від 21.12.2021 №10-12/VIII. 

Виступ Митюк Т.С. * додається (додаток 36). 

ВИСТУПИЛИ: 

 Вельбівець О.І. поцікавився, чи сума в 1,1 млн грн покриває всю 

заборгованість по виплаті заробітної плати в стоматологічній поліклініці. 

Запитав, коли з’явилася необхідність в сумі 850 тис грн для придбання паливно-

мастильних матеріалів, ремонту транспортних засобів , оплати заробітної плати 

працівникам АТП Черкаської обласної ради. Перепитав, чи не буде це придбання 

автомобіля саме для перевезення працівника ОДА. 

 * пояснив, що автомобіль потрібен для виконання статутних завдань. 

Сформували ресурс, за який планується придбання автомобіля. 

 * повідомила, що в проєкт рішення враховані всі розпорядження, які 

виносилися на погодження, крім розпорядження № 478, яке вилучене за 

рішенням постійної комісії. 

 * звернувся з проханням за рахунок перевиконання доходної частини 

загального фонду обласного бюджету виділити 1,08 млн грн для придбання 

паливно-мастильних матеріалів для районних та обласного військкоматів. 

 * пояснив, що не вистачає палива для перевезення батальйонів з 

навчальних центрів до військових частин, перевезення мобілізованих до місць 

призначень. 

 Вельбівець О.І. звернувся до Веретільника О.А* з пропозицією про 

справедливий розподіл пального по всіх військкоматах. 

 Віштак І.А. запропонував доповнити проєкт рішення пропозицією 

депутата Радуцького О.Р. * про виділення коштів у сумі 1,08 млн грн на 

придбання пального для потреб Черкаського обласного територіального центру 

комплектування та соціальної підтримки та поставив на голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

 Головуючий поставив на голосування погодження проєкту рішення в 

цілому з уточненням щодо вилучення розпорядження Черкаської обласної 

військової адміністрації від 16.11.2022 № 478 «Про розподіл міжбюджетних 

трансфертів та внесення змін до Обсягу капітальних вкладень бюджету у розмірі 

інвестиційних проєктів у 2022 році» та проголосованою пропозицією щодо 

фінансування Черкаського обласного територіального центру комплектування та 

соціальної підтримки. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 
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пропонувати: 

- за рахунок розподілу коштів від перевиконання доходної частини 

загального фонду обласного бюджету збільшити на 1080,0 тис грн видатки 

споживання загального фонду Управлінню цивільного захисту 

облдержадміністрації по КПКВК 29 1 9800 «Субвенція з місцевого бюджету 

державному бюджету на виконання програм соціально-економічного розвитку 

регіонів» для реалізації заходів комплексної програми функціонування та 

розвитку системи цивільного захисту області, забезпечення мобілізаційної 

готовності та мобілізації, створення регіонального матеріально-технічного 

резерву щодо попередження і ліквідації надзвичайних ситуацій у мирний час та 

особливий період на 2020-2022 роки на придбання пального для потреб 

Черкаського обласного територіального центру комплектування та соціальної 

підтримки; 

- по Департаменту будівництва облдержадміністрації виключити із проєкту 

зміни, внесені розпорядженням Черкаської обласної державної адміністрації від 

16.11.2022 № 478 «Про розподіл міжбюджетних трансфертів та внесення змін до 

Обсягу капітальних вкладень бюджету у розрізі інвестиційних проєктів у 2022 

році»; 

підтримати проєкт рішення Черкаської обласної ради «Про внесення змін 

до рішення обласної ради від 21.12.2021 № 10-12/VIІI» та рекомендувати на 

розгляд сесії з урахуванням пропозицій, внесених постійною комісією. 

Проєкт рішення Черкаської обласної ради «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 21.12.2021 № 10-12/VIІI» додається (додаток 387). 

Висновок рішення додається (додаток 39). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

* про обласну цільову Програму «Призовна дільниця» на 2023-2025 роки. 

* повідомив, що мета Програми полягає в забезпеченні виконання Закону 

України «Про військовий обов’язок і військову службу», яким на місцеві органи 

виконавчої влади і самоврядування та територіальні центри комплектування та 

соціальної підтримки покладені обов’язки забезпечення підготовки молоді до 

військової служби та призову на строкову військову службу з метою 

комплектування ЗСУ. Виноситься на розгляд у зв’язку із закінченням терміну дії. 

ВИСТУПИЛИ: 

 * запитав, чи виконані засади даної програми. 

Веретільник повідомив, що за 2020-2021 роки виконані, за 2022 рік не виконані 

у зв’язку з відміною призову. 

 *. звернув увагу на те, що в Програмі перераховані заходи, але не вказано 

суми фінансування. Запитав, як це буде зроблено в подальшому. 

 * пояснила, що кошти на фінансування Прогами визначатимуться щорічно, 

виходячи із фінансового ресурсу обласного, місцевого бюджетів.  

Головуючий запитав, чи є запитання та поставив на голосування 

підтримання проєкту рішення. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
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«За» - 10,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати обласну цільову Програму «Призовна дільниця» на 2023-2025 

роки» та рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 
Проєкт рішення Черкаської обласної ради «Про обласну цільову Програму 

«Призовна дільниця» на 2023-2025 роки» додається (додаток 39). 

Висновок рішення додається (додаток 40). 

5. СЛУХАЛИ: 

* про план роботи Черкаської обласної ради на 2023 рік. 

* повідомила, що на розгляд сесії виноситься план роботи Черкаської 

обласної ради на 2023 рік. Враховані пропозиції начальника Черкаської ОВА, 

Обласної прокуратури, Національної поліції. 

ВИСТУПИЛИ: 

 Головуючий запропонував перейти до голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 11,     «Проти» – 0,    «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати план роботи Черкаської обласної ради на 2023 рік та 

рекомендувати до розгляду на сесії обласної ради. 

Проєкт рішення Черкаської обласної ради «Про план роботи Черкаської 

обласної ради на 2023 рік» додається (додаток 40). 

Висновок рішення додається (додаток 41). 

У звʼязку з оголошенням повітряної тривоги розгляд питання щодо звіту 

Управління охорони здоровʼя і Управління молоді та спорту вирішено перенести 

на наступне засідання постійної комісії. 

 

 

 

Голова постійної комісії      * 

 

 

Секретар постійної комісії      * 


